
 

 

Protokollsanteckning 

Trelleborg Rådhus AB 2023-10-25 

Ärende 7: Trelleborgs Energi och solceller 
 

Mot bakgrund av diskussioner i pressen angående Trelleborgs Energis (TEAB:s) engagemang gällande 

solceller redovisade TEAB:s VD Magnus Sahlin en bakgrund till frågeställningar samt en tänkbar väg 

framåt. 

Av gällande ägardirektiv framgår att ”Bolaget ska även stimulera utbyggnaden av miljövänlig 

produktion av energi och kan i egen regi äga anläggningar för lokal produktion av förnybar energi”. 

Just detta har bolaget också följt och, i likhet med många andra kommuner och exempelvis statliga 

Vattenfall, erbjudit försäljning av solceller. För TEAB:s del via ett samarbete med GoSol, ett företag 

som har valts ut via en direktupphandling. 

Mot bakgrund av att verksamheten har vuxit och kan förväntas fortsätta växa kan det valda 

upplägget ifrågasättas utifrån gällande regelverk kring upphandlingar. Däremot anser vi att TEAB 

fortsatt ska engagera sig kring solceller, det är viktigt för att TEAB ska bibehålla ett högt förtroende 

och kunna utvecklas. Det är viktigt för trelleborgarna att ha en stabil lokal aktör som ligger i 

framkant. Och inte minst är det viktigt utifrån behovet av energiomställning och för att fortsätta 

utbyggnaden av förnybar energi. 

Därför ansåg vi att det förslag som Magnus Sahlin framförde på mötet vore an bra väg framåt, 

nämligen: 

- Att fortsätta erbjuda solceller 

- Att utvärdera avtalet med Gosol 

- Att gå ut med en öppen upphandling snarast 

Vi argumenterade för att detta också skulle bli Trelleborgs Rådhus AB:s beslut, men styret valde att 

avvisa detta. 

Som adjungerade ledamöter har vi inte möjlighet att lägga yrkanden och väljer därför att lägga denna 

protokollsanteckning för att markera vår ståndpunkt. 
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